
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, July 21, 2024 

MESSAGE: John testifies to the exalted Jesus 

PASSAGE: Revelation 1:1-20    

PRINCIPLE: When trouble comes, stand firm in Jesus.  

ASK YOUR CHILD: Why is this book called Revelation?  Why did the church need this 

message?  How can we find grace and peace in the Father during trouble?  How can we 

find grace and peace in the Holy Spirit during trouble?  What three things does John call 

Jesus?  When Jesus returns, what will people do?  What did Jesus’ voice sound like?  

What does it mean that Jesus has the keys of death?    

APPLY:  Can we really know what is going to happen in the future?  What difference does 

knowing the future make in the way you live today?  What bad things are happening in 

your life?  How can the book of Revelation give you hope?  When things in this world are 

confusing and troubling, how can the book of Revelation help you see reality clearly?  

Since God is patient but will judge one day, how should you respond now?     

以下是2024年7月21日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 約翰為被高舉的耶穌作見證 

經文: 啟示錄 1:1–20 

信念: 當困難來臨時，要在耶穌裡站立得穩。 

向你子女問：為什麼這本書叫《啟示錄》?  為什麼教會需要這個信息?  

當我們遇到困難時，如何在天父那裡找到恩典與平安?  當我們遇到困難

時，如何在聖靈裡找到恩典與平安呢?  約翰稱耶穌為哪三個身分?  耶穌

再來時，人們會做什麼?  耶穌的聲音聽起來是什麼樣子? 《耶穌拿著死

亡的鑰匙》是什麼意思? 

應用：我們真的能知道未來會發生什麼嗎?  了解未來對你今天的生活方

式有何影響?  你的生活中發生了哪些不好的事情?  啟示錄如何帶給你希

望?  當世上的事令人困惑和煩惱時，啟示錄如何幫助你看清現實?  既然

神是有耐心的，但總有一天會審判，你現在該如何回應? 


